
Zapis 


z 15. zasedani akademickeho senatu FTOP ze dne 30.listopadu 2017 

Pritomni: 	 Ing. Eva Mistova, Ph .D.; doc. Ing. Jan Bartaeek, Ph.D.; doc. Ing. Pavel Simaeek, Ph.D.; 

Ing. Aneta Krausova; Ing. Tomas HlinCfk; Ph.D.; Ing. Radek Vurm, Ph.D., Ing. Radek 

Skarohlfd; Bc. Jan Pesta; Ing. Eva Marcinkova 

Hoste: 	 doc. Ing. Vladimfr Koef, Ph.D. MBA. 

Program: 	 schvalen (9/0/0) 

1. Schvalenf zapisu z hlasovanf per rollam (11.-16. 10. 2017) 

2. Predstavenf kandidata na dekana 

pfestavka cca 15 minut 

3. Volby kandidata na dekana 

4. Vyhlasenf vysledku voleb 

1. Schvaleni zapisu z hlasovani per rollam (11. - 16. 10. 2017) 

Senat projednal a schvalil (9/0/0) zapis z hlasovanf per rollam (11.-16. 10.2017) - PRfLOHA I. 

2. Predstaveni kandidata na dekana 

Predseda volebnf komise doc. Ing. Jan Bartaeek, Ph.D. pozadal doc. Ing. Vladimfra KoCfho, Ph.D. 

MBA., jedineho navdeneho kandidata na dekana FTOP, aby seznamil pfltomne se svou vizf 

budouciho smerovanf fakulty. 

Pan docent KoCf kratce shrnul priority pro pflStf funkenf obdobf: 


udrzet na fakulte dobre personalnf obsazeni 
udrzet na soueasne urovni nebo navysit poeet kvalitnfch absolventu fakulty a take udrzet 
zajem kvalitnfch uchazeeu 0 studium 
zvysit dosavadnf vedeckou publikaenf einnost a od nf se odvfjejici mnozstvf finanenfch 
prostredku pro faku ltu 
nema jakykoliv zajem menit poeet ustavu na fakulte, povazuje ho za optimalni, ale rad 
by zvysil zajem jednotlivych pracovist' 0 nova vedecka temata v problematice 
environmentalnfho inzenyrstvf 

Dale pan docent odpovfdal na predem predlozene otazky studentu (viz PRfLOHA 11.) a dotazy 
z plena, a to z easti formou diskuse s pfftomnymi na zasedanL 

V otazce implementace spoleeneho zakladu do bakalarskych studijnfch programu na 
fakulte osvetlil, ze spoleeny zaklad predstavuje v bakalarskych studijnfch programech 
neco pres 70 %zateze studentu, je spfse pro a u bakalarskeho studia to povazuje za 
relevantnL 

V otazce vyraznejsfho zapojenf studentu na rozhodovanf/denf na fakulte povazuje 
zapojenf studentu jako pozitivnf a nebranf se tomu, aby se studenti zapojili do diskuse 0 

smerovanf fakulty. 
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V problematice poklesu poetu studentu v prvnim roeniku, je toho nazoru, ze zaznamenal 
ureity pokles zapsanych studentu, ale zaroven upresnil, ze poeet absolventu je 
v poslednich nekolika letech pomerne staly a rad by se tedy zameril na udrzenf 
predevsim jejich kvality. 
V otazce vyuky v anglietine upozornil, ze fakulta/skola umoznuje studentum studovat 
v anglietine, ktere je tedy zpoplatnene, velkym problemem implementace predmetu 
v anglietine do bezneho studijniho planu je easteene legislativa CR, ale predevsim pak 
soueasne personalni moznosti na jednotlivych ustavech. 
V otazkach mezifakultni spoluprace povazuje situaci za dobrou, vzdy je ale moznost 
zlepseni, spolupraci s prumyslem za velmi dobrou (predevsfm pak z pohledu ziskavani 
grantu ve spolupraci a prumyslem), meziustavni spoluprace na fakulte byla a je nad miru 
dobra. Doc. Koei vyzdvihl praci pracovniku, kteri do svych projektu zapojujf pracovniky 
i z ostatnich fakultnich pracovist (napr. doc. Ciahotny). 
V otazce vnimani FTOP v ramci V5CHT jako studijne nejlehCf fakulty- pro nas je jedinou 
moznostf ukazat vedcum z jinych fakult co delame a kam smerujeme nas, predevsfm 
aplikaenf vyzkum (coz nakonec dokazuje i poeet ziskanych grantu v teto oblasti v ramci 
cele V5CHT). 
V otazkach tykajfcich se studentu PGS vf, ze na mnoha pracovistich jsou vnimani jako 
kolegove a jsou velkym prfnosem vedeckych tymu a rad by pro ne take ziskal alespon 
nektere zamestnanecke vYhody. Nesouhlasf ale s tvrzenfm, ze 15% uspesnost dokoneenf 
studia v radnem etyrletem studiu je nfzka, vzhledem k celorepublikovemu prumeru je na 
V5CHT priblizne trojnasobna. 
Na dotaz moznostf rustu fakulty a jejich pracovist z pohledu pracovnfch prostor pak 
vysvetlil problemy skoly v teto oblasti (CVUT v prostorach budovy B) a doufa, ze 
v budoucnosti dojde k naprave tak, aby pozadavky HOP byly uspokojeny co nejlepe. 
Co povazuje pan docent Koei za uspech v roli dekana za poslednf obdobf: 

1. 	 jasne dana pravidla prerozdelovanf finanenich prostredku na jednotliva 
pracoviste, eimz umoznillepsf rozhodovanf vedoucim jednotlivych ustavu 
predevsfm v otazkach personalnf politiky 

2. 	 zlepsenf spoluprcke na urovni vedeni fakulty 

3. 	 Volby kandidata na dekana 

Volby kandidata na dekana probehly tajnou volbou die el. 6 odst. 4 Jednaciho radu AS FTOP. 

4. 	 Vyhlasenf vYsledku voleb 

Vo lebni komise prftomnym sdelila, ze bylo odevzdano 9 hlasovacich listku a vsechny odevzdane 
hlasy jsou platne. 

Akademicky senat HOP zvolil kandidatem na dekana doc. Ing. Vladimfra KoCfho, Ph.D. MBA. 

(9/0/0) 

Zapis volebnf komise 0 prubehu a vysledku voleb - PRfLOHA III. 

Ing. EV~ TiS/OVa, pio. Za spravnost: doc. In2 artacek, Ph.D. 

IJ 
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PRiLOHAI 

Vysledky hlasovanf 

• 	 hlasovanfm per rollam (8/0/0) 

• 	 navrh garantu a jejich zastupcu pro studijnf programy FTOP (dIe navrhu 
ze dne 11. 10.2017) (8/0/0) 

• 	 Ing. Daniel Maxa, Ph.D. - zastupce FTOP V5CHT Praha v Rade vysokych 
skol (8/0/0) 

navrh garantu a Ing. Daniel Maxa, 

jejich zastupcu pro Ph. D. - zastupce
hlasovanfm 

Jmeno 	 stud ijn f progra my FTOP VSCHT 
per rol lam 

FTOP (die navrhu ze Praha v Rade 

dne 11. 10. 2017) vysokych sko l 

Ing. Eva Mistova, Ph .D. ANO ANO 	 ANO 

doc. Ing. Jan Bartacek, Ph .D. ----- -----	 - ---

doc. Ing. Pavel Simacek, Ph.D. ANO ANO 	 ANO 

Ing. Tomas HlinCfk, Ph.D. ANO ANO 	 ANO 

Ing. Radek Vurm, Ph.D. ANO ANO 	 ANO 

Ing. Aneta Krausova 	 ANO ANO ANO 

Ing. Eva Marcfnkova 	 ANO ANO ANO 

Ing. Radek Skarohlfd 	 ANO ANO ANO 

Bc. Jan Pesta 	 ANO ANO ANO 

Hlasovanf od 11.10.2017 -16. 10. 2017. Hlasovanf per rollam se zucastnilo celkem osm 

Clenu AS FTOP. 


Zapsala: 

Ing. Eva Mistova, Ph.D. 

predsedkyne AS FTOP 




           PŘÍLOHA II 

 
 
 
 
V posledním měsíci se začali studenti zajímat o podobu nových studijních programů, které mají 
být akreditovány. Jak se díváte na možnost implementace studijního základu do bakalářských 
programů fakulty a souhlasíte s tím, že je tato šíře znalostí nutná pro absolventy VŠCHT? 
 
Co byste vyzdvihl jako svůj významný úspěch v roli děkana za poslední období, případně z 
čeho jste se poučil? 
 
Mezifakultní spolupráce. Vnímáte ji nyní jako dostatečnou, nebo je to věc, kterou je třeba dále 
rozvíjet a jak? 
 
Jak hodnotíte meziústavní spolupráci? 
 
Jaký je Váš názor na výraznější zapojování studentů do rozhodování/dění ve vedení fakulty. 
Například přítomnost zástupce studentské části fakultního senátu na kolegiu děkana. 
 
Jaké je postavení, názor, vize fakulty v rámci vnitřní politiky VŠCHT? 
 
FTOP je vnímána jako nejlehčí fakulta na škole. Pokud s tím nesouhlasíte tak proč a jak vyvrátit 
přesvědčení ostatních. Případně jak změnit skutečnost, že nejlehčí jsme. Byl byste pro 
zvyšování nároků na studenty i za cenu snížení počtu absolventů? 
 
Jak vidíte do budoucnosti zvyšování prestiže, atraktivity fakulty?  
 
Jak reflektujete každoroční pokles počtu studentů v prvním ročníku bakalářského studia? 
 
Jak se hodláte vypořádat s výukou předmětů v angličtině? Jaké jsou překážky a možná řešení? 
 
Hodnotíte spolupráci fakulty s průmyslem jako dostatečnou? 
 
Jak vnímáte sociální status doktorských studentů oproti jejich postavení ve struktuře školy? Je 
na místě označovat je za studenty, nebo se jedná o mladé/začínající vědecké pracovníky? 
 
Jak se fakulta hodlá vypořádat s pouhou 15% úspěšností doktorandů VŠCHT dokončit PhD ve 
4 řádných rocích studia? Vidíte nějaký prostor pro zlepšení podmínek pro řádné dokončení 
doktorátu?  
 



PRILOHAIII 


FAKULTA TECHNOLOGIE 
OCHRANY PROST~EDr 
VICHT PRAHA 

Akademicky senat FTOP 

Akademicky senat Fakulty technologie ochrany prostredi Vysoke skoly chemicko-technologicke v 

Praze provedl v souladu s § 27, odst.l, pismo g) zakona e.lll/1998 Sb., 0 vysokych skolach a 0 zmene 

a doplneni dalsich zakonu (zakon 0 vysokych skolach), ve zneni pozdejsich predpisu a CI. 6 Jednaciho 

radu Akademickeho senatu Fakulty technologie ochrany prostredi Vysoke skoly chemicko

technologicke v Praze volby kandidata na dekana pro funkeni obdobi 02/2018 - 01/2022. 

Pro volbu kandidata na dekana byla ustanovena volebni komise v nasledujicim slozeni: 

doc. Ing. Jan Bartaeek, Ph.D. - predseda 

doc. Ing. Pavel Simaeek, Ph.D. - elen komise, skrutator 

Ing. Tomas Hl ineik, Ph.D. - elen komise, skrutator 

V tajne volbe behem zasedani senatu dne 30. 11. 2017 byl v 1. kole hlasovani poctem 9 platnych 

hlasu zvolen 

doc. Ing. Vladimir Koei, Ph.D. MBA. 

Bylo pritomno 9 senatoru. 

osenatoru se zdrzelo hlasovani. 

ohlasovacich listku bylo neplatnych. 

Za volebni komisi 

doc. Ing. Jan Bartaeek, Ph.D. 

predseda komise 

doc. Ing. Pavel Simaeek, Ph.D. 

dne: 

dne: ~C). (I. /201"1
Ing. Tomas Hlineik, Ph.D. ~~~~- ~;:~ 
Te l.: +420220444374, e-mail: Jan .Bartacek@vscht.cz, www.vscht.cz 
Technicka 5, 16628 Prague 6 - Dejvice, Czech Republic 

http:www.vscht.cz
mailto:Jan.Bartacek@vscht.cz
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